

PIZZA LUNCH - FRIDAY 1ST APRIL



On Friday 1st April the Greenhithe School PTA have organised a Pizza Lunch to help fundraise for a variety of equipment and projects around the school.

There is either Cheese Pizza (\$2 per slice) or Gluten Free Cheese Pizza (\$3 per slice). We are now collecting orders online, so please complete the survey below before Friday 25th March so you don't miss out. If you have multiple kids at the school, please fill out a separate survey per child, so that their individual order gets captured and sent to their classroom.

English version: https://www.surveymonkey.com/r/aprilpizzapta Mandarin version: https://www.surveymonkey.com/r/GJGYW9Z

No cash is accepted, so please pay into the PTA bank account below by Friday 25th March and complete the survey with the type of pizza and number of slices you want to order. No payment, no pizza!

12-3119-0051917-00 Particulars: Student name Code: Classroom number Reference: Mobile number

披萨午餐 - 4 月 1 日星期五 🍕

4月1日星期五, 家长教师联合会(PTA) 为学校组织了比萨午餐。有奶酪比萨(每片2刀)或无麸质奶 酪比萨(每片3刀)。

我们现在正在网上收集订单,所以请家长们在 3 月 25 日星期五之前完成以下链接的订单选项,以免 您的孩子错过此次披萨活动。如果您在学校有多个孩子,请为每个孩子分开单独填写一份,以便他们 的个人订单被收回,并在当天分发披萨到他们的教室。

英文版: https://www.surveymonkey.com/r/aprilpizzapta 中文版: https://www.surveymonkey.com/r/GJGYW9Z

不接受现金,因此请家长们在 3 月 25 日星期五之前转账到下方的 PTA 银行账户, 并填写您想要订购的披萨类型和数量。没有转账付款的,请当天给孩子自行准备午餐。

账号:12-3119-0051917-00 详情(Particulars): 学生姓名

代码(Code): 教室号 参考(Reference): 手机号